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دوشنبه هفته گذشته پنجمین جلسه شورای اجتماعی محله خیرآباد در مسجد حضرت 
رقیه(س) واقع در خیابان المهدی غربی ۱0 برگزار شد.

در این جلسه اعضای شورای اجتماعی محله آیین نامه این نهاد مردمی را بررسی و سپس 
برای حل مشکلات محله با یکدیگر گفت وگو کردند.

هم زمان با فرارسیدن فصل بهار بالغ بر ۵۰۰درخت و هزار گل رز دائمی در منطقه کاشته 
شد.به گزارش شهرآرامحله، به گفته امید رضا رحمانیان شهردار منطقه3، تاکنون 
۵۰۰درخت، ۱۰۰۰ گل رز دائم، ۶۰۰ هزار پرچین و ۱۵۰متر چمن در طرح استقبال 

از بهار در منطقه کاشته شده است و کاشت گل و درخت تا ۲۸ اسفند ادامه دارد.

رحمانیان اعلام کرده که منطقه3 حدود یک میلیون ۵۰۰مترمربع فضای سبز دارد و 
کارشناسان اداره فضای سبز در حال بررسی و آزمایش خاک باغچه ها هستند تا در 
صورت نامناسب بودن خاک سطح کشت کودریزی و یا تعویض خاک را در دستور 

کار قرار دهند.

   جلسه ای برای حل مشکلات محله
معصومه استاد حسینی، رئیس شورای اجتماعی محله خیرآباد، 
توضیح کوتاهی از جلسه مشترک اعضای شورای اجتماعی 
محله با شهردار منطقه ارائه داد و گفت: در محله ما مشکلات 
عمرانی زیادی وجود دارد برای حل این مشکلات با شهردار 
منطقه جلسه ای برگزار کردیم در این جلسه مقرر شد با همکاری 
و کمک اعضای شورای اجتماعی محله مشکلات را فهرست 
کنیم و در اختیار شهردار قرار دهیم تا برای رفع مشکلات 

چاره ای اندیشیده شود.

   شناسایی میدانی مشکلات
سیدعلی عبدی، نایب رئیس شورای اجتماعی محله خیرآباد، 
از همکاری اعضای شورای اجتماعی محله برای شناسایی 
نی کرد و گفت: برای شناسایی  مشکلات محله قدردا
مشکلات، محله را به سه قسمت تقسیم و سپس برای  هر عضو 
محدوده ای را مشخص کردیم. اعضای شورای اجتماعی 
محله به صورت میدانی کوچه به کوچه بازدید کردند و در 
انتها فهرستی از مشکلات ریزودرشت محله به دست آمد. بر 
اساس اولویت بیش از 3۰مشکل شناسایی و در قالب نامه ای 
به شهرداری منطقه ارسال شد تا برای رفع مشکلات اقدامات 

لازم انجام شود.

یع شود    امکانات عادلانه توز
عبدی از توزیع ناعادلانه امکانات شهری گله کرد و گفت: 
امکانات شهری عادلانه توزیع نمی شود؛ وضعیت محله 
خیرآباد در منطقه3 که درست مقابل محله ایثار در منطقه۴ 
است زمین تا آسمان تفاوت دارد. در آن محله پیاده رو ها 
همسان سازی شده و به وضع محله بهتر رسیدگی شده اما 
یس  در خیر اباد  به واسطه بازار چرخ خیاطی، مبل و سرو
چوب، لوازم سیسمونی و...   مشکلات زیاد است و  می طلبد 
شهرداری توجه ویژه ای به این محله داشته باشد. در حال حاضر 
آسفالت خیابان ها فرسوده و پیاده روهای محله ناهمسان است 

و مشکلات زیادی را برای شهروندان به وجود آورده است.
مهدی بخشی، دیگر عضو شورای اجتماعی محله خیرآباد از 
نتیجه پیگیری اش برای آسفالت محله گفت: بخش زیادی از 

آسفالت محله ما به دلیل عمر زیاد آن تخریب شده و نیاز است 
بعضی خیابان ها روکش آسفالت شود برای پیگیری این مشکل 
به شهرداری منطقه مراجعه کردیم که در پاسخ به ما بیان کرده اند 
یت آسفالت با معابر خاکی منطقه است و محله ما در  اولو
اولویت های بعدی قرار دارد ما به این موضوع معترض هستیم.

   اســتفاده از ظرفیت های مردمی برای شناســایی 
مشکلات

عفت نودهی، نماینده مساجد محله خیرآباد، استفاده 
از ظرفیت های مردمی برای شناسایی مشکلات محله 
را مؤثر دانست و بیان کرد: در محله تشکل ها و گروه های 
مختلفی فعالیت دارند برای شناسایی مشکلات می توانیم 
از این ظرفیت ها استفاده کنیم با این کار شهروندان مشارکت 
خواهند داشت با این حساسیت سازی ممکن است دیگر 
شاهد مشکلاتی که از سوی بعضی شهروندان به وجود 

می آید نباشیم.
قربان ظریفی، عضو هیئت امنای مسجد حضرت رقیه)س( که 
میزبان این جلسه بود از هرس درختان محله از سوی کارکنان 
اداره فضای سبز شهرداری قدردانی کرد و گفت: در هفته های 
گذشته شاهد حضور کارکنان اداره فضای سبز برای هرس 
درختان محله بودیم که جا دارد از زحمات آن ها قدردانی کنیم 
اما نکته ای که شهروندان با من در میان گذاشته اند بی توجهی به 
هرس درختان در خیابان های فرعی بوده است. با توجه به اینکه 
بعضی درختان در خیابان های فرعی مانع انعکاس نور شده اند 
نیاز است اقدام ویژه ای از سوی شهرداری برای این خیابان ها 
انجام شود.در جلسه قبل شورای اجتماعی محله خیرآباد، 
معصومه استاد حسینی از سوی اعضا به عنوان رئیس، سید علی 
عبدی به عنوان نایب رئیس و اعظم بناینان کرمانی به عنوان دبیر 
شورا انتخاب شدند. عفت نودهی، نماینده مساجد، علی اکبر 
غلام پور نماینده کسبه، رؤیا حسینی نمایندگی تشکل های 
شورای اجتماعی محله خیرآباد را به عهده دارند. همچنین 
قربان ظریفی، قاسم ابراهیمیان و سید جواد حاجی رضویان به 
عنوان نماینده ساکنان در این شورا حضور دارند. مهدی بخشی 
و محمدعلی برغمدی نیز به عنوان اعضای علی البدل در جلسه 

حضور دارند.

در محـــله

آی خبــــر

اعضای شورای اجتماعی محله خیرآباد معضلات محله شان را  کوچه به کوچه شناسایی کردند 

هر عضو، مسئول بررسى يك محدوده شد

فیضی
هفته گذشته هم زمان با ولادت امام 
جواد )ع( ۱۱۴بسته غذایی با رعایت 
پروتکل های بهداشتی بین نیازمندان محله 

بلال توزیع شد.
به گزارش شهرآرامحله، یکشنبه گذشته 
اعضای شورای اجتماعی محله بلال با 
مشارکت »پویش اطعام ماندگار« ۱۱۴بسته 
غذایی را بین نیازمندان این محله توزیع 

کردند.

ح  طر لب  قا ر  د ی  د فر ره  و مشا  
ر محله  « د ره و ی مشا شنبه ها و د «

عباس آباد و بهمن برگزار شد.
به گزارش شهرآرامحله، طرح دوشنبه های 
مشاوره با موضوع آسیب های اجتماعی و 
روابط بین زوجین در مسجد شهید حجت 
حسن زاده محله عباس آباد و با موضوع 
توانمندسازی بانوان و نحوه برخورد با 

نوجوانان در مسجد ولی عصر محله بهمن پذیرای شهروندان بود.

 هفته گذشته در پی برودت هوا افراد 
بی خانمان به طور تمام وقت در سرای 

مهر شهید میرزایی اسکان داده شدند.
در پی برودت هوا سرای مهر شهید میرزایی 
در محله رسالت به طور تمام وقت پذیرای 
افراد کارتن خواب و بی خانمان بود. در روز 
ولادت حضرت علی)ع( نیز به هرکدام از 
افراد بی خانمان بسته لوازم بهداشتی در 
راستای کاهش بیماری های فردی اهدا شد.

ز  ا هن  ه آ ج محله را ا و زد ا د   ستا
خانواده های موفق محله قدردانی کرد.

هم زمان با سالروز ولادت امام جواد)ع( 
ستاد ازدواج محله راه آهن با همکاری و 
مشارکت شورای اجتماعی این محله از 
زوج های جوان و موفق این محله قدردانی 
ین مراسم در بین  نتهای ا کردند. در ا
خانواده های موفق غذای متبرک حضرت 

رضا)ع( توزیع شد.

اطعام ماندگار در محله بلال  

دوشنبه ها بفرماييد مشاوره    

ميزبانى تمام وقت

تجليل از خانواده هاى موفق


